
Referat af klimagruppemøde d. 6. august 2015 

Deltagere: Ellen, Henriette, Karl, Ulla, Karsten, Annette, Christian, Ditte og Jesper 

Dagsorden: 

1) Forslag fra Steen Bisgaard 

2) Hvordan får vi tilbud og et sammenligneligt på det?  

3) De næste skridt 
 

Ad 1) 

Forslaget blev gennemgået, så vi har en fælles forståelse af det.  

Identificerede mangler/spørgsmål: 

Hvad skal der til, for at vi kan opretholde vores status som lege-opholdsvej? 

Indgangsportal på vejene. 

Der er stadig mange spørgsmål, som forhåbentlig bliver besvaret i en mere færdig løsning fra Steen. 

Hvorfor er felterne placeret som de er? Vi har brug for grundene, så vi kan besvare spørgsmålene. 

Hvad indeholder de ca. 80.000 per felt helt præcist? 

Cirkatal for hele vejen.  

 

Ad 2) 

Vi er i gang med at hente sammenlignelige tilbud ind – Christian er på opgaven. 

 
 

Ad 3) 

Efter mødet med Hofor og kommunen kan vi give besked om, hvor mange felter vi kan bede Steen om at 

regne på. 

Vi skal have et formøde med Søren inden mødet med kommunen. 

Karl kigger på mulighederne hos MUDP. 

 

Nye møder: 

Onsdag d. 26. august kl. 17 hos Ditte 

Tirsdag d. 8. september kl. 20 hos Henriette 


